



**指南:** 若從七號地鐵終點站往圖書館方向沿Kissena Blvd. 行至王朝豪庭大酒樓左轉入Laburnum Ave., 再前行五個街口即Parsons Blvd., 路口左邊第一棟高樓

**Directions:** Take the No. 7 train to Main Street, Flushing. Walk south to the Flushing Library and bear left onto Kissena Blvd. Then make a left turn onto Laburnum Ave (after Golden City Supermarket). The building will be down the street on your left, at the corner of Parsons Blvd. and Laburnum Ave.

**公車(By Bus):** Q17 to Laburnum Ave. or (或) Q27 to Parsons Blvd.

耶穌說：“我就是道路，真理，生命。若不藉着我，沒有人能到父那里去。”  
(約翰福音14章6節) **Jesus said: “I am the way, the truth, and the life, no one can come to the Father but through Me.” (John 14:6)**

神愛世人、甚至將祂的獨生子賜給他們、叫一切信祂的、不至滅亡、反得永生。(約翰福音3章16節) **For God so loved the world, that He gave His only begotten Son, that whosoever believes on Him should not perish, but have eternal life. (John 3:16)**

歡迎參加 *Please Come and Join Us*

## 法拉盛地區

### 2009秋季福音聚會

### 2009 Fall Season

## Special Gospel Meeting

***You are invited to come and hear the Good News!!***

Date (日期): Sunday, September 27, 2009 at 11:00 AM  
2009年9月27日, 禮拜天上午11點整

Place (地點): Christian Believers' Meeting  
146-29 Laburnum Avenue (corner of Parsons Blvd.), Flushing, NY 11355

Tel (電話): 718-886-7988 or (或) 516-932-0539

人為朋友捨命、人的愛心沒有比這個大的。(約翰福音15章13節)

**No one has greater love than this, that one should lay down his life for his friends. (John 15:13)**

為義人死、是少有的、為仁人死、或者有敢作的。惟有基督在我們還作罪人的時候為我們死、神的愛就在此向我們顯明了。  
(羅馬書 5章7-8節)

**For one will hardly die for a righteous man. Yet perhaps for a righteous person someone would even dare to die. But God commends His own love toward us, in that while we were yet sinners, Christ died for us. (Romans 5:7-8)**

神既不愛惜自己的兒子為我們眾人捨了、豈不也把萬物和祂一同白白的賜給我們麼?(羅馬書8章32節)

**He who didn't spare His own Son, but delivered Him up for us all, how would He not also with Him freely give us all things? (Romans 8:32)**